
 

 

 
Številka: 032 22/2018 – 16 
Datum: 21. 7. 2021 
 

 
SKRAJŠAN ZAPIS 

 
16. redne seje Občinskega sveta Občine Ruše, ki je bila v ponedeljek, 5. 7. 2021, ob 17. uri v 
konferenčni dvorani Gasilskega doma Ruše, Kidričeva 3, Ruše.  
 
Sejo je vodila županja Urška Repolusk. 
 
Prisotni: 

 
Jernej Ajd, Lovro Bačun, Silverija Belčič, Drago Bolčina, Tamara Gornjak, Peter 
Juhart, Darko Knez, Marjana Kotnik Poropat, Mihael Kranjčević, Martin Lesjak, 
Danilo Lešnik, Petra Mušič, Ladislav Pepelnik, Andrej Pliberšek 

 
Opravičeni:  
 
Vabljeni  
prisotni: 

 
Barbara Jert, Irena Kukovec Stajan, mag. Bojana Muršič, Blaž Sternad 
 
Katja Markač Hrovatin, direktorica OU, Saša Ajd, Barbara Ajd, Tanja Kocjan, Anton 
Gmeiner, Denis Jakop, Olga Malec, Ksenija Šef /vsi občinska uprava/, Gorazd 
Ladinek /direktor JZ Cezam/, Sodin Rado, Sanja Pravda /oba SNAGA d. o. o./, 
Sergej Danč, Miran Jug /oba Mariborski vodovod/, Alojz Kovšca /predsednik 
Državnega sveta Republike Slovenije/ 

  

 
AD/1 

PRIČETEK SEJE, UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
Predsedujoča, županja Urška Repolusk, je otvorila sejo in ugotovila, da je prisotnih 13 članov OSOR, 
zato je seja sklepčna.  
 
Soglasno /13 ZA/ je bil sprejet 
1. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je na seji prisotnih 13 članov Občinskega 

sveta Občine Ruše od 18, kolikor jih šteje Občinski svet Občine Ruše. Občinski 
svet Občine Ruše je torej sklepčen in lahko veljavno sklepa. 

 
Ob 17.05 se je seji pridružil Jernej Ajd. 

 
AD/2 

PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV IN POTRDITEV ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE IN 5. DOPISNE 
SEJE 

 
Predsedujoča je dala v obravnavo in potrditev zapisnik 15 redne seje, z dne 19. 4. 2021 in 5. dopisne 
seje, z dne 1. 6. 2021. 
 
Razprave ni bilo 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
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Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 
2. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi zapisnik 15. redne seje OSOR, z dne 19. 4. 

2021. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 
3. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi zapisnik 5. dopisne seje, z dne 1. 6. 2021. 
 

AD/3 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 
Predsedujoča je predstavila predlagan dnevni red.  
 
Predlagani DNEVNI RED: 

1.  Pričetek seje 
− ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 15. redne seje in 5. dopisne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Volitve in imenovanja 

− Imenovanje člana – predstavnika uporabnikov oz. zainteresirane javnosti – Sveta 
zavoda RAST 

− Razrešitev člana in imenovanje nadomestnega člana statutarno pravne komisije 
− Imenovanje treh članov sveta JSKD OI Ruše  

5. Sklep o ugotovitvi splošnega interesa za spremembo meje območja Občinskega 
podrobnega prostorskega načrta za stanovanjsko cono S8 v Rušah 

6. Uskladitev cen komunalnih in drugih storitev v letu 2021 (oskrba s pitno vodo, ravnanje s 
komunalnimi odpadki) 

7. Sklep o začetku izvedbe investicije OB 108-18-004 Ureditev trga v Rušah 
8. 1 dopolnitev Letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ruše za leto 2021  
9. Soglasje k Zaključnemu računu Javnega zavoda CEZAM za leto 2020 
10. Soglasje k finančnemu načrtu in Programu dela Javnega zavoda CEZAM za leto 2021 
11. Soglasje k ceni socialno varstvene storitve Pomoč družini na domu v Občini Ruše  
12. Sklep o obstoju javnega interesa in uvedbi razlastitve v javno korist  
13. Sklep o mnenju občine k osnutkom pokrajinske zakonodaje  
14. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  
15. Informacije županje in občinske uprave 

− Poročilo o krajevnih odborov in plan dela ter finančni plan za leto 2021 
− Pregled udeležbe na sejah OSOR in delovnih telesih v letu 2020 

 
Predsedujoča je iz dnevnega reda umaknila točko 7. – Sklep o začetku izvedbe investicije OB 108-
18-004 Ureditev trga v Rušah in točko 11. -. Soglasje k ceni socialnovarstvene storitve Pomoč družini 
na domu v Občini Ruše. Predsedujoča predlaga občinskemu svetu, da prestavijo točko 13. dnevnega 
reda - Sklep o mnenju občine k osnutkom pokrajinske zakonodaje, za točko 4. dnevnega reda – 
Volitve in imenovanja. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje popravljen dnevni red. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR.  
 
Z 11 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
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4. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi predlagani dnevni red. 
1. Pričetek seje 

− ugotovitev prisotnosti 
2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 15. redne seje in 5. dopisne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Volitve in imenovanja 

− Imenovanje člana – predstavnika uporabnikov oz. zainteresirane javnosti – Sveta 
zavoda RAST 

− Razrešitev člana in imenovanje nadomestnega člana statutarno pravne komisije 
− Imenovanje treh članov sveta JSKD OI Ruše  

5. Sklep o mnenju občine k osnutkom pokrajinske zakonodaje 
6. Sklep o ugotovitvi splošnega interesa za spremembo meje območja Občinskega 

podrobnega prostorskega načrta za stanovanjsko cono S8 v Rušah 
7. Uskladitev cen komunalnih in drugih storitev v letu 2021 (oskrba s pitno vodo, 

ravnanje s komunalnimi odpadki) 
8. 1 dopolnitev Letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ruše za leto 

2021  
9. Soglasje k Zaključnemu računu Javnega zavoda CEZAM za leto 2020 
10. Soglasje k finančnemu načrtu in Programu dela Javnega zavoda CEZAM za leto 2021 
11. Sklep o obstoju javnega interesa in uvedbi razlastitve v javno korist  
12. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  
13. Informacije županje in občinske uprave 

− Poročilo o krajevnih odborov in plan dela ter finančni plan za leto 2021 
− Pregled udeležbe na sejah OSOR in delovnih telesih v letu 2020 

 
AD/4 

VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
Uvodno obrazložitev je podal Lovro Bačun, predsednik KMVVI. Poročal je, da je komisija na seji 
obravnavala in zavzela stališče pri naslednjih točkah dnevnega reda: 
 
IMENOVANJE PREDSTAVNIKA UPORABNIKOV OZ. ZAINTERESIRANE JAVNOSTI V SVET ZAVODA 
RAST 
 
Na 2. poziv, ki ga je izdala KMVVI, so za predstavnika uporabnikov oz. zainteresirane javnosti v Svet 
zavoda RAST prispele naslednje kandidature, in sicer: Drago Fabjan je predlagalo DU Ruše, Danila 
Lešnika je predlagala Neodvisna lista #SKUPAJ, Anko Lenarčič je predlagala 2 X 2 - neodvisna lista 
in Ivico Šarman je predlagal Stanko Mesarec, st.. Komisija je na dopisni seji zavzela stališče in s 3 
glasovi ZA predlaga OSOR, da imenuje kot predstavnika uporabnikov oz. zainteresirane javnosti v 
Svet zavoda RAST Danila Lešnika.  
 
Razprava  
 
V razpravi so sodelovali: Drago Bolčina, Peter Juhart, Marjana Kotnik Poropat, Darko Knez, Silverija 
Belčič.  
 
Drago Bolčina je obrazložil svoj glas. Povedal je, da je bil že prvotno proti ustanovitvi JZ RAST, je na 
dopisni seji KMVVI glasoval proti vsem trem predlaganim kandidatom. Ker ne podpira ustanovitve 
javnega zavoda, ne podpira sveta zavoda in ne bo glasoval za predlaganega člana.  
 
Peter Juhart je tudi obrazložil svoj glas. Tudi on je bil proti ustanovitvi JZ RAST in tako tudi ne bo 
glasoval o predlaganem članu. 
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Marjana Kotnik Poropat je povedala, da je tudi glasovala proti ustanovitvi JZ RAST in ne bo podprla 
predlog za člana. 
 
Darko Knez bo glasoval proti, saj so imeli na izbiro primernejše kandidate in ne zainteresirana 
javnost iz političnega življenja.  
 
Silverija Belčič je povedala, da bo glasovala proti, saj je bila tudi proti ustanovitvi javnega zavoda.  
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
S 6 glasovi ZA in 6 PROTI NI BIL sprejet 
5. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše imenuje za člana - predstavnika uporabnikov oz. 

zainteresirane javnosti v Svet zavoda RAST za mandatno dobo 2021 – 2025 
Danila Lešnika, stanujočega na Fali. 

 
RAZREŠITEV ČLANA IN IMENOVANJE NADOMESTNEGA ČLANA STATUTARNO PRAVNE 
KOMISIJE 
 
Na osnovi odstopne izjave članice Statutarno pravne komisije, Aleksandre Koletnik, je KMVVI izdala 
poziv za nadomestnega člana. V roku sta prispeli dve kandidaturi in sicer: Mileno Fiket so predlagali 
Socialni demokrati in Danilo Lešnik se je predlagal sam. Komisija je sprejela sklep, tako da s 4 glasovi 
ZA predlaga OSOR, da se za nadomestno članico imenuje Milena Fiket. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
Z 8 glasovi ZA in 0 PROTI sta bila sprejeta naslednja sklepa: 
 
6. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrjuje odstop Aleksandre Koletnik kot članice 

Statutarno pravne komisije. 
 

Občinski svet Občine Ruše imenuje Mileno Fiket za nadomestno članico 
Statutarno pravne komisije. 

 
IMENOVANJE TREH ČLANOV SVETA JSKD OI RUŠE  
 
Lovro Bačun je poročal, da je članicam Sveta območne izpostave JSKD Ruše, ki so zastopale Občino 
Ruše v mandatu 2016 - 2020, potekel mandat. KMVVI je na osnovi dopisa Javnega sklada RS za 
kulturne dejavnosti v mesecu juniju izdala poziv, na osnovi katerega so v roku prispele tri kandidature: 
Drago Fabjan je predlagalo DU Ruše, Marjano Habjanič Jerčič in Silverijo Belčič. je predlagalo KUD 
Svoboda Bistrica ob Dravi. Vse tri kandidatke imajo v skladu z Aktom o ustanovitvi JSKD RS možnost 
ponovnega imenovanja.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
S 13 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
7. SKLEP: Na osnovi 27. člena Akta o ustanovitvi Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti 

(Uradni list RS, št. 7/10) in 15. člena Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 23/2018) Občinski svet Občine Ruše predlaga direktorju 
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Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti v imenovanje naslednje evidentirane 
kandidatke:  

1. Draga Fabjan, stanujoča Jamnikova ulica 10, 2342 Ruše 
2. Marjana Habjanič Jerčič, stanujoča Pod hribom 8, 2345 Bistrica ob 
 Dravi 
3. Silverija Belčič, stanujoča Ob ribniku 7, 2345 Bistrica ob Dravi  

 
AD/5 

SKLEP O MNENJU OBČINE K OSNUTKOM POKRAJINSKE ZAKONODAJE 
 
Katja Markač Hrovatin je povedala, da so svetniki dobili obširno gradivo k osnutku pokrajinske 
zakonodaje. Kot so lahko videli, bi bila občina Ruše uvrščena v Štajersko pokrajino s centrom na 
Ptuju. Občinska uprava je to zakonodajo pregledala, govorili so tudi s sosednjimi občinami in 
občinami, s katerimi so poslovno povezani. Pove, da se strinjajo z umestitvijo občine v Štajersko 
pokrajino, da se strinjajo tudi z imenom Štajerska pokrajina, ne strinjajo pa se, da bi se center 
Štajerske pokrajine umestil na Ptuju. Občina Ruše je precej administrativno kot tudi organizacijsko 
povezana z občino Maribor. 
 
Ker se je povezava s predstavnikom državnega sveta prekinila, je županja predlagala odmor, da se 
ponovno vzpostavi povezava. 

Županja je predlagala odmor ob 17.27. 
Nadaljevanje seje ob 17.35. 

 
Obrazložitev je podal Alojz Kovšca /predsednik Državnega sveta Republike Slovenije/Prisotne 
svetnike in svetnice je seznanil z osnutki pokrajinske zakonodaje, ki jih je pripravila Strokovna skupina 
Državnega sveta Republike Slovenije za pripravo pokrajinske zakonodaje. Povedal je, da bodo 
pokrajine ustanovljene hkrati na območju cele države, imele bodo isti pravni status in iste naloge v 
vsej državi. Pokrajine bodo opravljale lokalne zadeve širšega pomena in zadeve regionalnega 
pomena, ki bodo določene z zakonom. Namen vzpostavitve pokrajin je učinkovito in pregledno 
upravljanje ter zagotavljanje kakovostnih storitev za lokalno in regionalno prebivalstvo ter 
zagotavljanje skladnejšega regionalnega razvoja, ki mora temeljiti na zmanjševanju regionalnih razlik 
in izboljšanju blagostanja prebivalcev na vseh geografskih območjih. Podrobneje je Osnutek 
pokrajinske zakonodaje opisan v gradivu, ki so ga svetniki in svetnice prejeli. 
 
Razprava 
 
V razpravi sta sodelovala: Drago Bolčina in Martin Lesjak. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja je podal Alojz Kovšca. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
Z 11 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
8. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Sklep o mnenju občine k osnutkom 

pokrajinske zakonodaje. 
 

AD/6 
SKLEP O UGOTOVITVI SPLOŠNEGA INTERESA ZA SPREMEMBO MEJE OBMOČJA 

OBČINSKEGA PODROBNEGA PROSTORSKEGA NAČRTA ZA STANOVANJSKO CONO S8 V 
RUŠAH 

 
Uvodno obrazložitev je podala Barbara Ajd /občinska uprava/. V uvodu je povedla, da je bil Občinski 
podrobni prostorski načrt (OPPN) sprejet v letu 2009 in vse do sedaj ni bil realiziran. OPPN namreč 
vsebuje določilo oz. omejitev in sicer da je ne glede na območje pozidave oz. tudi če se pozida 
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območje v vzhodnem delu, pogoj za začetek gradnje izvedba dostopne ceste z Industrijske ulice. 
Občina do danes ni uspela pridobiti potrebnih zemljišč za gradnjo ceste, prav tako s proračunskimi 
sredstvi ni zmožna izvesti zaščitnih arheoloških izkopavanj, ki so potrebna z ozirom na status območja 
(arheološki spomenik). V gradivu je prikazana predvidena ureditev v veljavnem OPPN, vključno s 
predvideno dostopno cesto. Namen spremembe OPPN je, da se omogoči dostop z južne strani po 
Jamnikovi ulici in Knupleževi ulici, zaradi česar se spreminja območje obdelave. Povedala je, da so o 
poteku postopka obveščeni lastniki oz. zainteresirana javnost. V zadnjem delu gradiva je pod točko 
4.2 opisan dosedanji potek postopka ter vsebina sprememb in dopolnitev OPPN. Članom sveta je 
predlagala, da sprejmejo sklep, predlagan v gradivu. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Martin Lesjak – predsednik OUP 
Odbor za urejanje prostora predlaga občinskemu svetu (4 glasovi ZA), da sprejeme predlagani sklep. 
 
Razprava 
 
V razpravi je sodeloval Martin Lesjak, ki je povedal, da se bo izvzel iz glasovanja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
S 13 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
9. SKLEP: Skladno s 3. odstavkom 62. člena Odloka o občinskem prostorskem načrtu 

Občine Ruše (MUV št. 26/10, MUV št. 7/11 - obvezna razlaga, Uradno glasilo 
slovenskih občin št. 38/12 - obvezna razlaga, Uradno glasilo slovenskih občin št. 
7/13 - 1. spremembe in dopolnitve, Uradno glasilo slovenskih občin št. 5/15 - 3. 
obvezna razlaga) Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da obstaja splošni interes 
za spremembo meje območja Občinskega podrobnega prostorskega načrta 
(OPPN) za stanovanjsko cono S8 v Rušah. Območje sprememb in dopolnitev 
OPPN za stanovanjsko cono S8 v Rušah obsega parcele oz. dele parcel s 
številkami 345/3, 353/3, 354/2, 362/2, 345/6, 358, 348/4, 348/3, 353/2, 348/5, 
355, 602/1, 363, 362/1, 364/1, 354/1, 357, 351/1, 351/2, 700/2, 364/2, 340/3, 
356, 340/4, 345/5, 344, 350/1, 352, 343, 704, 703, 616, 609/2, 699/2, 610/18, 
711, 712, vse v K.O. Ruše. Natančno območje obdelave bo določeno v predlogu 
OPPN oz. v gradivu za drugo obravnavo in sprejem odloka. 

 
AD/7 

USKLADITEV CEN KOMUNALNIH IN DRUGIH STORITEV V LETU 2021 (OSKRBA S PITNO VODO, 
RAVNANJE S KOMUNALNIMI ODPADKI) 

 
Uvodno obrazložitev je podal Miran Jug /direktor Mariborskega vodovoda d. d./. Povedal je, da je 
Mariborski vodovod občini posredoval Elaborat o oblikovanju cen storitev oskrbe s pitno vodo v 
občini Ruše za leto 2021. Od zadnje spremembe cen je prišlo zaradi povišanja nekaterih stroškov, ki 
so sestavni del za izračun cen. Podrobneje je razloženo v gradivu, ki so ga prejeli (grafi in tabele). 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Ladislav Pepelnik – predsednik OGGJS 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je obravnaval gradivo in predlaga občinski 
upravi, da se pripravi alternativni predlog dviga cen storitev oskrbe s pitno vodo za leto 2021, ki bo 
uravnotežen in sprejemljiv za občane (predlog dviga 2,5 % namesto 5 %). 
 
Razprava  
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V razpravi so sodelovali: Ladislav Pepelnik, Martin Lesjak, Drago Bolčina, Peter Juhart, Marjana Kotnik 
Poropat, Andrej Pliberšek, Darko Knez. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja so podali Saša Ajd, Miran Jug, Sergej Danč in županja. 
 
Predlagatelj zaradi razlogov, podanih v razpravi, ni sledil predlogu OGGJS in je predlagal, da se 
glasuje o prvotnem predlogu spremembe cen. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
Z 9 glasovi ZA in 2 PROTI je bil sprejet 
10. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše se je seznanil z Elaboratom o oblikovanju cen izvajanja 

storitev obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 
2021 in na njegovi osnovi sprejme sklep o potrditvi cen storitev obvezne občinske 
gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Ruše. 

 
RAVNANJE S KOMUNALNIMI ODPADKI 
 
Uvodno obrazložitev je podala Sanja Pravda /Snaga d. o. o./. Prisotne je seznanila, da so v elaboratu 
predstavljeni obračunski in predračunski podatki za leto 2020 in predračunski podatki za leto 2021, 
katerih osnova je plan, potrjen s strani Nadzornega sveta podjetja in da cene posameznih storitev 
obvezne občinske gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v letu 2021 ne 
presegajo 10 % od potrjenih cen in zato cene ostajajo nespremenjene. V gradivu, ki so ga prejeli, so 
podrobneje razložene cene za odvoz komunalnih odpadkov glede na velikost posode.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Ladislav Pepelnik – predsednik OGGJS 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga občinskemu svetu (3 glasovi ZA), da 
sprejme predlagani sklep. 
 
Razprave ni bilo 
 
Ugotovljena prisotnost: 13 članov OSOR  
 
Soglasno /13 ZA/ je bil sprejet 
11. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše se je seznanil z Elaboratom o oblikovanju cen izvajanja 

storitev obvezne občinske gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi 
odpadki za leto 2021 in na njegovi osnovi sprejme sklep o potrditvi cen storitev 
obvezne občinske gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v 
občini Ruše. 

 
AD/8 

PRVA DOPONITEV LETNEGA NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM OBČINE RUŠE 
ZA LETO 2021 

 
Uvodno obrazložitev je podala Tanja Kocjan /občinska uprava/. Povedala je, da občinska uprava 
predlaga prvo dopolnitev letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2021. Predlagali 
so, da se letni načrt ravnanje s stavnim premoženjem Občine Ruše za leto 2021 dopolni s prodajo 
premičnega premoženja – splava LOBIK RU-1 (v gradivu je kratek opis splava). Povedala je, da na 
državni ravni še ni sprejeta Uredba o uporabnosti plovil na motorni pogon na reki Dravi, ki bi 
omogočila nemoteno plovbo splava. Ker splav izgublja zaradi neuporabe vrednost, ga je smiselno 
prodati najugodnejšemu ponudniku.  
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Nakup nepremičnega premoženja – zemljišča parc. št. 749/1, v izmeri 710 m2, k. o. 665 Ruše, ki je 
locirano ob Šarhovi poti, v bližini vrtca Ruše. Nakup tega zemljišča je smiseln zaradi zagotovitve 
izgradnje parkirišč, ki so nujno potrebni za potrebe vrtca.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Martin Lesjak – predsednik OUP 
Odbor za urejanje prostora je sprejel sklep (3 glasovi ZA in 1 PROTI) in predlagajo OSOR, da sprejme 
predlagano dopolnitev Letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženje Občine Ruše za leto 2021. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Peter Juhart, Martin Lesjak, Ladislav Pepelnik, Jernej Ajd. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja je podala županja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 
12. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme 1. dopolnitev Letnega načrta ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Ruše za leto 2021. 
 

Ob 19.10 je sejo zapustil Ladislav Pepelnik. 
 

AD/9 
SOGLASJE K ZAKLUČNEMU RAČUNU JAVNEGA ZAVODA CEZAM ZA LETO 2020 

 
Uvodno obrazložitev je podal Gorazd Ladinek /direktor JZ CEZAM/. Povedal je, da je Letno poročilo 
za leto 2020 pripravljala njegova predhodnica. V nadaljevanju je povedal, da so kljub izrednim 
razmeram realizirali glavnino programa med drugim tudi Letni oder Ruše. Posebno pozornost so 
posvetili sanaciji javnega zavoda, ki je potekala na več področjih. Na področju investicije so 
posodobili vstopni sistem na bazenu, uredili garderobne omarice, na novo uredili celoten videonadzor 
Športnega parka Ruše. Prav tako so v mesecu maju v celoti preselili pisarne in arhiv iz Doma kulture 
na Mariborsko cesto 31, ter nabavili nov strežnik z UPS-om, vzpostavili mrežo in dostopne Wi-fi točke. 
V avli so na novo uredili pisarno za koordinacijo pomoči na domu (investicijo in nabavo opreme je 
financirala Občina Ruše). Prisotne je seznanil, da je v Letnem poročilu za leto 2020, je podrobneje 
opisana dejavnost JZ CEZAM-a. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval gradivo in s 3 glasovi ZA sprejel sklep, da daje soglasje 
k Zaključnemu računu JZ CEZAM za leto 2020. 
 
Ker ni bilo razprave je predsedujoča dala na glasovanje predlagani sklep. 
 
Ugotovljena prisotnost: 12 članov OSOR  
 
S 7 glasovi ZA in 4 PROTI je bil sprejet 
13. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše daje soglasje k Zaključnemu računu Javnega zavoda 

CEZAM za leto 2020. 
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AD/10 
SOGLASJE K FINANČNEMU NAČRTU IN PROGRAMU DELA JAVNEGA ZAVODA CEZAM ZA LETO 

2021 
Uvodno obrazložitev je podal Gorazd Ladinek /direktor JZ CEZAM/. Prisotne je seznanil s finančnim 
načrtom, ki je pripravljen v skladu s Končnimi izhodišči finančnega in kadrovskega načrta ter pripravo 
programa in dela za leto 2021 Občinske uprave Občine Ruše in s tem usklajen s proračunom Občine 
Ruše za leto 2021. v letu 2021 so načrtovani prihodki in odhodki v višini 1.030.540 EUR. Občina Ruše 
bo v celotni konstrukciji prihodkov zagotovila 59 % sredstev za delovanje zavoda, 41 % sredstev pa 
bi javni zavod zagotovil iz lastnih sredstev. Odhodki zajemajo izvajanje javne službe, ki jih sestavljajo 
plače, prispevki in drugi izdatki zaposlenim ter izdatki za blago in storitve za izvajanje javne službe. V 
nadaljevanju je predstavil načrtovane programe, ki jih javni zavod organizira in izvede (turizem, 
festivali, občinske prireditve, različni programi v kulturi in različni športni programi). Omenil je dve 
večji investiciji, ki sta bili: menjava peči na Mariborski cesti 31 in obnova savn na bazenu. V letu 2021 
je v JZ CEZAM predvidena reorganizacija. Podrobneje si lahko kadrovski načrt kot tudi Program dela 
in Finančni načrt za leto 2021 pogledajo v priloženem gradivu.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlagano gradivo z 1 glasom ZA in 1 glasom PROTI 
ni sprejel oz. ni podal soglasja k Finančnemu načrtu in Programu dela JZ CEZAM za leto 2021. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Mihael Kranjčević, Martin Lesjak, Lovro Bačun, Darko Knez, Peter Juhart,  
 
Odgovore na postavljena vprašanja so podali županja, Tanja Kocjan, Katja Markač Hrovatin in Gorazd 
Ladinek.  
 
Ugotovljena prisotnost: 13 članov OSOR  
 
S 3 glasovi ZA in 6 PROTI NI bil sprejet 
14. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše daje soglasje k Finančnemu načrtu in Programu dela 

Javnega zavoda CEZAM za leto 2021. 
 

Županja je predlagala odmor ob 19.42. 
Nadaljevanje seje ob 20.00. 

 
Ugotovljena prisotnost: 12 članov OSOR  
 

AD/11 
SKLEP O OBSTOJU JAVNEGA INTERESA IN UVEDBI RAZLASTITVE V JAVNO KORIST 

 
Uvodno obrazložitev je podal Denis Jakop /občinska uprava/. Prisotne je seznanil, da je 
nepremičnina parc. št. 699/2 k. o. 665 Ruše (manjši del, kjer se stikata Jamnikova in Knupleževa 
ulica) v solasti etažnih lastnikov na Jamnikovi ulici 3. Ker se etažni lastniki niso strinjali s predlogom 
prodaje (velika večina) je občina začela postopek razlastitve. Ta parcela predstavlja deloma že 
kategorizirano cesto in bi bilo smiselno, da ta del priključijo cesti.  
 
Direktorica občinske uprave Katja Markač Hrovatin je povedala, da so se s podobnim primerom že 
seznanili v lanskem letu – Trpinova ulica. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
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Martin Lesjak – predsednik OUP 
Odbor za urejanje prostora predlaga občinskemu svetu, da sprejme ta sklep, in sicer v dveh točkah: 
da obstaja korist in v drugi točki, da pooblašča županjo, da vloži zahtevo za razlastitev na Upravni 
enoti Ruše  
 
Razprava 
 
V razpravi je sodeloval Drago Bolčina. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja sta podala Denis Jakop in županja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 13 članov OSOR  
 
Z 9 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
15. SKLEP: 1. Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da obstaja javni interes za ureditev 

lastniškega razmerja in soglaša z uvedbo postopka razlastitve v javno korist na 
nepremičnini: parc. št. 669/2, K.O. 665-Ruše. 

2. Občinski svet Občine Ruše pooblašča županjo Občine Ruše, da pri pristojni 
upravni enoti, v skladu z Zakonom u urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17), 
vloži zahtevo za razlastitev nepremičnine iz 1. člena tega sklepa.  

 

AD/12 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE 

 
VPRAŠANJA 
 
Silverija Belčič 

− Ima vprašanje glede komunalnih odpadkov. V zbirni center v Rušah se odlagajo odpadki iz 
drugih občin oz. jih odlagajo tudi obrtniki, ki niso iz naše občine. Predlagajo, da se uvede, kot 
v večini drugih zbirnih centrov plačujejo odpadki za tiste, ki niso iz občine Ruše po kg, ali da 
se opravi kontrola, od kod, je občan, ki pripelje odpadke.  

 
Jernej Ajd 

− Več krajanov Bistrice ob Dravi sprašuje, kako je z gradnjo čistilne naprave v Bistrici ob Dravi 
in s pridobivanjem sredstev. Nazadnje so rekli, da bo čistilna naprava na Bezeni. Predlaga, 
da se jim podajo dodatne informacije.  

 
POBUDE 
 
Lovro Bačun 

− Daje pobudo, da se igrala na Šarhovi poti predstavijo na območje Športnega parka Ruše, v 
neposredno bližino bara (igrala so nameščene v bližini stanovanjskih hiš in motijo bližnje 
stanovalce). 

− Daje pobudo, da se na območju Bistrice ob Dravi, Ruš, Smolnika in Bezene vzpostavijo 
prostori za mlade, ki bi se lahko družili v prostem času.  

 
Martin Lesjak 

− Daje pobudo, da občinska uprava kontaktira z Mariborskim vodovodom in izvajalec sanira na 
Falski cesti betonsko kocko in tudi na Kolodvorski cesti. 
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Jernej Ajd 
− Daje pobudo občinski upravi, da se prireditev Ruška nedelja letos izvede na delu Ulice Ruške 

čete ter Gimnazijske ulice. Natančnejši predlog poteka, dogajanja pošlje naknadno. 
− Predlaga, da se ograje okrog osrednjega parka na Trgu vstaje odstranijo, da se uredi zelenica 

in da se park spravi v stanje, da bo prehoden za ljudi, dokler ne bomo imeli svetniki natančne 
podatke o ceni in delih, ki se bodo izvedla, oz. dokler se dela ne bodo začela/nadaljevala. 

 
Drago Bolčina 

− Daje pobudo županji, da nadaljuje s prakso postavljanja igral na otroška igrišča v Občini 
Ruše. Na Smolniku je postavljeno novo igralo, ki je za otroke zanimivo in predlaga, da se tudi 
na ostalih igriščih vsake toliko postavi novo igralo, dotrajano igralo pa se odstrani.  

 
Marjana Kotnik Poropat 

− Daje pobudo, da se tudi v zaselku Glažuta postavijo otroška igrala. 
 

AD/13 
INFORMACIJE ŽUPANJE IN OBČINSKE UPRAVE 

 
Občinski svetniki so z gradivom prejeli naslednje pisne informacije: 

− Poročilo o delu krajevnih odborov in plan dela ter finančni plan za leto 2021 
− Pregled udeležbe na sejah OSOR in delovnih teles v latu 2020 

 
Županja je ustno podala naslednje informacije: 

− Umik točke Trg vstaje – Pri sprejemanju proračuna dodali sklep, da o začetku same investicije 
odloča občinski svet. Glede na to, da so šli v zbiranje ponudb in te ponudbe so precej višje, 
kot je finančnih sredstev namenjenih v proračunu za ureditev trga. Na trgu so se cene 
materiala in storitev močno zvišale. Ker ni zagotovljenih dovolj sredstev v proračunu, ne 
morejo odločati o začetku investicije v obnovo trga. O tem bodo odločali, takrat ko bo dovolj 
sredstev.  

− V četrtek se je občina prijavila na razpis Ministrstva za kulturo (obnova trga) in imajo možnost 
pridobiti 80 % vrednosti investicije, kar bi pomenilo za naš proračun veliko olajšanje  

− Umik točke – Ekonomska cena pomoči na domu. Za spremembo ekonomske cene in zaradi 
spremenjene politike so dobili precej ur pomoči na domu in tako lahko oskrbijo vsakega, ki 
pomoč na domu potrebuje. Ekonomska cena se bo s strani izvajalca pomoči na domu – 
Senecura na novo izračunala in zato je umaknila to točko. 

− Prisotne svetnike in svetnice je obvestila, da je računsko sodišče izvajalo nadzor in je sedaj v 
zaključni fazi pred izdajo mnenja. Revidirano je leto 2018, 2019. V letih 2018, 2019 in 2020 
je imela občina vsakoletne revizije poslovanja, ki so v letu 2018 pokazale številne 
nepravilnosti. Tako kot so posamezne revizije pokazale nepravilnosti, tako je te nepravilnosti 
potrdilo tudi računsko sodišče. Občinski svet bo seznanjen z mnenjem računskega sodišča. 
Nekatere predloge oz. nepravilnosti so že odpravili. 

− Začela so se dela na Kulturnem domu. Pridobili so 177.000,00 EUR sredstev za 
sofinanciranje s strani Ministrstva za kulturo. 

− Izdelava idejnih zasnov za širitev vrtca, širitev zdravstvenega doma. Treba bo pridobiti tudi 
idejne zasnove za ureditev letnega gledališča. V naslednjem letu je želja, da pridobijo vsa 
dovoljenja za investicije in kasneje sama realizacija tega projekta. 

− Obisk vlade Republike Slovenije. Na obisku je bil minister za delo, družino in socialne zadeve 
Janez Cigler Kralj, ki se je ogledal lokacijo, kjer se bo gradil dom starostnikov. Na obisku so 
bili tudi predstavniki ministrstva za obrambo in predstavnike ministrstva za infrastrukturo, 
skupaj z gospodom Vrtovcem. Ogledali so si gradbišče, kjer se izvaja adaptacija mostu čez 
reko Dravo. Po informacijah, ki so prišle v javnost, da naj bi se dela na mostu zaključevala in 
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da se most odpre, je županja povedla, da te informacije niso pravilne, in da, dala na mostu 
potekajo normalo, vse poteka v skladu s časovnico. Predvidoma bo zaključek investicije 31. 
10. 2022. 

− V Javnem zavodu RAST so začeli izvajati aktivne počitnice. Vabljeni so vsi otroci, ki želijo 
aktivno preživljati počitnice, 

− Nadaljuje se asfaltiranje na Areški cesti (september, odsek Zadobnikov križ), 
− Sanira se 200 m asfalta na Smolniku, 
− Začetek del na cesti Pod goroj,  
− Začetek del na področju kanalizacije, po 20. 7. 2021, 
− Pridobljeno je gradbeno dovoljenje za športno igrišče na Smolniku, 
− Nadaljuje se zamenjava avtobusnih nadstrešnic v Bistrici ob Dravi, 
− Končana je izgradnja javne razsvetljave na odseku od Tobija do Ulice 27. decembra 
− Izvedba in izgradnja javne razsvetljave v Logu, odcep Sončni grič, 
− Končana izgradnja javne razsvetljave v Logu, odcep ravno, pri odcepu za Pečke, 
− Zaključuje se obnova finskih in IR savn na bazenu, 
− Napovedan je razpis za štipendiranje za šolsko oz. študijsko leto, 
− Do konca meseca je odprt razpis za fasade in strehe v centru Ruš, 
− Obvestila je prisotne svetnike in svetnice, da s 6. 7. 2021 in do 8. 7. 2021 bo potekala dopisna 

seja zaradi dveh nujnih točk, in sicer: Odlok o lekarniškem javnem zavodu Maribor in da se 
bodo posamezne nepremičnine (občinske) umestili v kulturno infrastrukturo. Prosi za 
sodelovanje na dopisni seji. 

 
 
 
Ob zaključku seje se je županja zahvalila za udeležbo in zaželela lep večer. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.30. 
 
 
 
 
Zapisnikarica:          Urška Repolusk 
Ksenija Šef         ŽUPANJA 
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